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Dagsorden 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 Dagsordenen blev godkendt.  

 

2. Godkendelse af referat (bilag 1) 

 Referatet blev godkendt.  
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SIDE 2 AF 4 3. Nyt fra fagrådet  

 Ønske om skriftlige kursusevalueringer  

 De studerende gav udtryk for, at de havde haft nogle kurser, hvor de 

gerne ville have lavet en skriftlig kursusevaluering. Evalueringerne er 

foregået i plenum, og de studerende oplever ikke altid, at underviserne 

imødekommer kritikken. 

 

 Henriette Langstrup fortalte, at der kun bliver lavet skriftlige 

evalueringer hvert andet år på Det Sundhedsvidenskabelige Fakultet, 

men på trods af dette kan de studerende godt henvende sig til 

studienævnet med kritik. Henriette Langstrup foreslog, at studienævnet 

kunne tage evalueringsformen på studiet op. Studienævnet tilsluttede sig 

forslaget. Henriette Langstrup vil bringe sagen op for 

evalueringsenheden i AUS.  

 

 Invitation til housewarming på CSS  

 De studerende er i gang med at lave en invitation til S&I’s 

housewarming på CSS.  

 

 Valgfagsaften arrangeret af fagrådet 

 Der var god feedback på valgfagsaftenen, hvor bl.a. Lars Kayser holdt  

 oplæg. Arrangementet skal gentages.   

 

4. Drøftelse og godkendelse af uddannelsesredegørelse for 2023 samt 

drøftelse af Dimittendundersøgelse Kandidat i Sundhed og 

Informatik 2023 (bilag 2)  

 Henriette Langstrup gennemgik udkastet til uddannelsesredegørelsen i 

nedslag. Hun fremhævede bl.a. frafaldet på bacheloren (18,2% første år, 

27,1% gennem hele uddannelsen). Der er igangsat en række initiativer 

for at tiltrække ansøgere, der har uddannelsen som 1. prioritet. 

Uddannelsens hjemmeside er forbedret, der bliver lavet videoer med 

dimittender om fremtidsmuligheder mv. På kandidaten er der ikke noget 

frafald.  

  

 Henriette Langstrup fortalte, at hun har fået nogle enkelte rettelser til 

udkastet, som allerede er indarbejdet. Hun spurgte, om der var yderligere 

kommentarer til udkastet. Studienævnet tilkendegav, at de var meget 

tilfredse med udkastet. Uddannelsesredegørelsen blev godkendt.  

 

 Henriette Langstrup gennemgik dimittendundersøgelsen i nedslag. Der 

er 13 dimittender, der har besvaret undersøgelsen. Studienævnet 

diskuterede dimittenders oplevelse af at kunne anvende teori fra studiet 

på deres job. Henriette Langstrup bemærkede, at der vil være teori, man 



 

 

SIDE 3 AF 4 ikke kan bruge konkret, men at teorien gør de studerende i stand til at 

forstå og nuancere komplekse problemstillinger, og på den måde er teori 

afgørende for at kunne mange andre ting i et arbejdsliv. 

 

 Henriette Langstrup fremhævede dimittendernes svar om ”Mest 

anvendte kompetencer på job”. Her har 64% valgt IT-færdigheder som 

en af de mest anvendte kompetencer. Lars Kayser bemærkede, at det er 

interessant, hvad der menes med IT-færdigheder. Det skal specificeres 

og tænkes ind, når der skal laves studieordningsændringer. Det blev 

diskuteret til mødet, om man kan tilføje uddybende spørgsmål i 

dimittendundersøgelsen. Henriette Langstrup vil i første omgang skrive 

til alumnerne i kandidatforeningen for at blive klogere på spørgsmålet 

om, hvad der menes med IT-færdigheder.  

 

 Dimittendundersøgelsen skal tages frem igen ved 

studieordningsrevisionen.  

 

5. Status fra arbejdsgruppemøde om sammenlægning af studienævn 

for PHS og GH og S&I samt drøftelse og godkendelse af indstilling 

fra Studienævn (bilag 3) 

 Henriette Langstrup orienterede studienævnet om processen indtil nu. 

Hun er fortsat i dialog med studielederne fra FSV og GH om en fælles 

indstilling til dekanatet. Studienævnet diskuterede 

repræsentationområderne i det nye studienævn. Det var vigtigt for SN, at 

der bliver sikret lige repræsentation af FSV og S&I, og at S&I ikke 

bindes til et særligt format for det studiespecifikke udvalgs 

arbejdsgange. På denne baggrund fik Henriette Langstrup bemyndigelse 

til at lave den endelige indstilling til dekanatet.  

 

6. Drøftelse og kortlægning af, hvordan Sundhed og informatik 

uddannelsen arbejder og fremadrettet vil arbejde med 

bæredygtighed samt drøftelse af følgende spørgsmål vedr., hvordan 

studienævnet vil arbejde med integrationen – gerne med en løs 

tidsplan (aktiviteter, workshops, studieordningsrevision) (bilag 4)  

 

• Har studienævnet arbejdet med/besluttet nogle principper for 

implementering af bæredygtighedselementer på uddannelsen? Fx en 

kadence for hvornår de ligger? eller ift. udarbejdelsen af læringsmål? 

 

• Oplever I barrierer eller udfordringer, som skal løftes mere 

overordnet eller som arbejdsgruppen kan bidrage med? 

 



 

 

SIDE 4 AF 4 • Har I identificeret specifikke behov, som I gerne vil have hjælp til at 

imødekomme? 

 

• Har I på uddannelsen udviklet materiale, som andre kunne bruge 

eller har I opbygget erfaringer, som andre kunne have gavn af? 

 

 Henriette Langstrup lagde vægt på, at S&I vil fokusere på at inkorporere 

bæredygtighedselementer i uddannelsen, når studieordningen snarligt 

skal revideres.  

 

 Henriette Langstrup har i samarbejde med de kursusansvarlige kortlagt 

bæredygtighedselementerne i S&I uddannelsen. Derudover har hun 

udarbejdet et udkast med svar til bæredygtighedsgruppen. Hun 

efterspurgte, om der var nogen kommentarer til materialet. Studienævnet 

var tilfredse med materialet og havde ikke nogen kommentarer.  

  
7. Orientering om rundvisning og house warming arrangement på 

CSS- i det nye hjemstavnslokale som afholdes den 11. juni 2024 kl. 

16-18  

 Flytteudvalget planlægger, hvad der skal være i de nye lokaler. Der skal 

laves en væg, og det har været en længere proces, men den vil være 

færdig inden sommer. Fagrådet står for at sende invitationen til 

arrangementet. Forhåbentligt er skemaerne klar d. 11/6, så der kan laves 

en rute, hvor man kan se de forskellige lokaler, S&I skal have 

undervisning i. Til sidst vil der være pizza og sodavand.  

 

8. Nyt fra studieleder 

KA-optag  

KA-optag udvalget har set på ansøgninger. Der har været 12 

ansøgninger i alt, men udvalget har kun set på fire, da de øvrige 

ansøgere ikke havde eftersendt de materialer, der blev efterspurgt.  

 

Film med S&I dimittender 

Henriette Langstrup skal se film, der er lavet med dimittender fra S&I, 

som skal ligge på hjemmesiden. Hun vil vise filmene til næste 

studienævnsmøde.  

 

E-sundhedsobservatoriet 

Fire studerende fra S&I, to fra BA og to fra KA, kan søge om at komme 

med på E-sundhedsobservatoriets årskonference. Årskonferencen 

afholdes i Odense fra onsdag d. 9. til torsdag d. 10. oktober. Man kan 

ikke søge om at komme med endnu.  
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